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Interpellation av Per Carlberg (SD) rörande för vem vi egentligen bygger ställd 
till kommunstyrelsen ordförande Anita Mattsson (S) 
 
Under ett antal år har nu Tyresö kommun succesivt byggt ut, rustat upp, breddat och lagt nytt 
vatten- och avlopp på Breviks-halvön. Vi Sverigedemokrater har full förståelse för att renoveringar 
och upprustningar av detta område behöver ske. Men vi ställer oss också frågande till varför man i 
vissa lägen istället för att göra minsta möjliga påverkan på den befintliga miljön väljer att ta fram 
storsläggan? 

På större vägavsnitt där bil- och kollektivtrafiken är av omfattande slag är inte förändringarna i sig 
kontroversiella, behoven finns och behöver åtgärdas men när det kommer till mindre vägavsnitt kan 
man ibland förvånas över hur generell kommunens hantering blir. 

Vi har sett hur kommunen nu på en stig eller väldigt liten väg ute på Brevik har för avsikta att bredda 
och räta ut en mindre kurva på vägen, genomföra omfattande tomtintrång i kombination med ren 
skövling av stora mängder unika träd samt sprängning och hantering av bergmassor. Kostnaderna är 
inte heller de av oansenlig omfattning.  

Då de boende utmed stigen/vägen varken efterfrågar åtgärderna eller anser de vara nödvändiga 
samt att de själva har inkommit med flera förslag på hur vägavsnittet kan hanteras hörsammas dom 
inte. 

Sverigedemokraterna vill med anledning av ovanstående ställa följande frågor till 
kommunstyrelsens ordförande Anita Mattsson (S): 
 

 För vem bygger vi? 

 

  Hur kan man motivera ingrep på en stig som ingen närboende önskar? 

 

 Varför tas det inte vara på de närboendes synpunkter? 

 

 

 


